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P R O T O K Ó Ł  NR XXIII/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 stycznia 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Jacka Niezgodzkiego  

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 16.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki witając 

radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa przywitał radnych oraz zgromadzonych gości, 

w szczególności Panią Martę Korfanty, gratulując i życząc dalszych sukcesów sportowych 

w dyscyplinie judo.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planów pracy na 2016 rok: 

- Rady Miejskiej, 

- Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

3. Sprawozdanie z działalności za 2015 rok: 

- Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

- Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

4. Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady przy Wielospecjalistycznym Szpitalu 

Samodzielnego Publicznego ZOZ w Nowej Soli – Przedstawiciela Gminy Kożuchów. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 
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7. Stan wodociągów w gminie Kożuchów oraz bieżące problemy z tym związane. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 8.1. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku 

XXIII/1/16/ 

 8.2. przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. 

/numer druku XXIII/2/16/ 

 8.3. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIII/3/16/ 

 8.4. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXIII/4/16/ 

8.5. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2016 roku na 

współfinansowanie zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 0+000-

14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji technicznej. 

/numer druku XXIII/5/16/ 

8.6. wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w latach 2017 – 

2018 celem współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 

0+000-14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji 

technicznej. /numer druku XXIII/6/16/ 

8.7. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016 – 2020. /numer 

druku XXIII/7/16/ 

8.8. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIII/8/16/ 

8.9. Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar na lata 2016-

2020. /numer druku XXIII/9/16/ 

8.10. przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Kożuchów na lata 2015 – 2030. /numer druku XXIII/10/16/ 

8.11. zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami: Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń, 

Siedlisko, Kolsko Umowy Szczegółowej 2 w sprawie powierzenia przez Gminę Kożuchów, 

Nowa Sól, Otyń, Siedlisko, Kolsko Gminie Nowa Sól – Miasto realizacji zadań publicznych. 

/numer druku XXIII/11/16/ 

8.12. uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kożuchów 

na lata 2016-2020. /numer druku XXIII/12/16/ 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXII. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował, aby w punkcie 2 omówić 

projekty uchwał w sprawach: 

- przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku XXIII/1/16/ 

- przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer 

druku XXIII/2/16/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę.   

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie planów pracy na 2016 rok: 

- Rady Miejskiej, 

- Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

- przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer druku XXIII/1/16/ 

- przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2016 rok. /numer 

druku XXIII/2/16/ 

3. Sprawozdanie z działalności za 2015 rok: 

- Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

- Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

4. Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady przy Wielospecjalistycznym Szpitalu 

Samodzielnego Publicznego ZOZ w Nowej Soli – Przedstawiciela Gminy Kożuchów. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Stan wodociągów w gminie Kożuchów oraz bieżące problemy z tym związane. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 8.1. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIII/3/16/ 

 8.2. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

XXIII/4/16/ 

8.3. udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2016 roku na 

współfinansowanie zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 0+000-

14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji technicznej. 

/numer druku XXIII/5/16/ 

8.4. wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w latach 2017 – 

2018 celem współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 
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0+000-14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji 

technicznej. /numer druku XXIII/6/16/ 

8.5. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016 – 2020. /numer 

druku XXIII/7/16/ 

8.6. Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIII/8a/16/ 

8.7. Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar na lata 2016-

2020. /numer druku XXIII/9/16/ 

8.8. przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe dla Gminy Kożuchów na lata 2015 – 2030. /numer druku XXIII/10a/16/ 

8.9. zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami: Nowa Sól – Miasto, Nowa Sól, Otyń, 

Siedlisko, Kolsko Umowy Szczegółowej 2 w sprawie powierzenia przez Gminę Kożuchów, 

Nowa Sól, Otyń, Siedlisko, Kolsko Gminie Nowa Sól – Miasto realizacji zadań publicznych. 

/numer druku XXIII/11/16/ 

8.10. uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kożuchów 

na lata 2016-2020. /numer druku XXIII/12a/16/ 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXII. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił plan pracy Rady Miejskiej 

w Kożuchowie na 2016 rok. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji na 2016 

rok wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu przedstawiła plan pracy 

Komisji na 2016 rok, oznajmiając, że do planu pracy Komisji nie zostały wprowadzone zmiany. 
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Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa przedstawił plan pracy Komisji na 

2016 rok, oznajmiając, że do planu pracy Komisji nie zostały wprowadzone zmiany. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przedstawił plan pracy 

Komisji na 2016 rok wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 3.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał sprawozdanie z działalności Rady 

Miejskiej w Kożuchowie za 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odczytał sprawozdanie z działalności 

Komisji za 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, odczytała sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, odczytał sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, odczytał sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa podziękował Przewodniczącym Komisji Stałych Rady 

Miejskiej oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kożuchowie, za pierwszy rok współpracy. 

Następnie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności Społecznej Rady przy 

Wielospecjalistycznym Szpitalu Samodzielnego Publicznego ZOZ w Nowej Soli. Burmistrz 

poinformował, że Społeczna Rada odbyła jedno posiedzenie, na którym wybrano Zastępcę 

Przewodniczącego oraz Sekretarza Społecznej Rady. Ponadto Rada dyskutowała w sprawie 

ustalenia treści regulaminu działania Społecznej Rady, zaopiniowania podziału zysku 

bilansowego z 2014 roku, zaopiniowania rocznego sprawozdania z realizacji planu finansowego, 

w tym inwestycje w 2014 roku, podjęcia uchwały opiniującej wynajem pomieszczeń w Szpitalu 

ZOZ w Nowej Soli oraz zaopiniowania przyjęcia darowizny środków finansowych od KGHM 

Polska Miedź S.A. w wysokości 273 000 zł. na zakup tonera wizyjnego oraz lasera holmowego. 
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Do pkt. 5.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. /informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, przywitał nowo 

wybranego Dyrektora MOSiR-u, prosząc o przedstawienie swojej osoby i planu pracy MOSiR-u. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa zaproponował, aby Dyrektor MOSiR-u przedstawił 

swoją koncepcję funkcjonowania na najbliższej sesji Rady Miejskiej.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, wyjaśnił, że chciałby aby 

Dyrektor MOSiR-u przedstawił swoją osobę mieszkańcom Kożuchowa, ponieważ nie wszyscy 

wiedzą, że stanowisko Dyrektora MOSiR-u zostało już objęte.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej, pozytywnie przychylił się do propozycji 

Burmistrza Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą do Burmistrza 

Kożuchowa o przedstawienie informacji w sprawie wykonawcy Dni Kożuchowa.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wybrano już bractwo rycerskie, które 

w tym roku przygotuje Turniej Rycerski w Kożuchowie. Burmistrz Kożuchowa poinformował, 

że na podstawie zapytania ofertowego zgłosiły się trzy bractwa rycerskie. Wybrane bractwo 

rycerskie zaproponowało kwotę ok. 30 000 zł. za zorganizowanie Turnieju Rycerskiego. 

Burmistrz zaznaczył, że bractwo w swoim zakresie będzie ponosiło koszty wyżywienia oraz 

noclegu.  

 

Do pkt. 6.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o składanie wniosków i interpelacji 

w formie ustnej lub pisemnej.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek w sprawie 

zobowiązania Prezesa Firmy P.U.K „USKOM” do uczestniczenia w sesjach Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący dodał, że w porządku obrad odbywanej sesji Rady Miejskiej będzie 

omawiany punkt, dotyczący stanu wodociągów w gminie Kożuchów, który wymaga obecności 

Prezesa. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Prezes P.U.K „USKOM” jest obligowany 

do uczestniczenia w każdej sesji Rady Miejskiej. Burmistrz wyjaśnił, że nieobecność Prezesa 

spowodowana jest pilnym prywatnym wyjazdem. Następnie Burmistrz Kożuchowa zwrócił się 

z prośbą do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby wcześniej konsultował zaplanowany 

porządek obrad z podległymi służbami.  
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Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że terminy sesji Rady Miejskiej 

od początku kadencji mają stały termin, czyli odbywają się w ostatnim tygodniu każdego 

miesiąca. Przewodniczący Rady zauważył, że Prezes P.U.K „USKOM” był również nieobecny 

podczas grudniowej sesji Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady zaznaczył, że w takiej sytuacji 

powinien być obecny kierownik wodociągów. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że gdyby wcześniej było wiadomo, że na 

styczniowej sesji Rady Miejskiej będzie omawiany punkt dotyczący stanu wodociągów 

w Gminie Kożuchów, to Prezes P.U.K „USKOM” tak zaplanowałby urlop, aby mógł być obecny 

na sesji.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Prezes P.U.K „USKOM” 

powinien być obecny na każdej sesji Rady Miejskiej, bez względu na tematykę obrad.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, zwrócił uwagę na problem dróg 

dojazdowych do posesji w miejscowości Mirocin Górny. Radny oznajmił, że powstałe dziury 

oraz błoto uniemożliwiają mieszkańcom dojazd do posesji.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że problem spowodowany jest roztopami 

śniegowymi, powstałymi na wskutek podwyższenia temperatury powietrza i zaistniał nie tylko 

w miejscowości Mirocin Górny. Burmistrz dodał, że w ciągu paru dni sytuacja się unormuje. 

Burmistrz dodał również, że podobna sytuacja powtarza się każdego roku. Burmistrz zwrócił 

uwagę, że radna Brzezińska Barbara również poruszyła ten problem na swoim profilu 

społecznościowym. Burmistrz stwierdził, że Gmina nie jest w stanie przeprowadzić naraz 

wszystkich remontów dróg w gminie. Burmistrz dodał, że w pierwszej kolejności gmina 

przeprowadzi remont dróg głównych, a w następnej kolejności będzie remont dróg dojazdowych.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa wyjaśnił, że nie wymaga 

kompleksowych remontów dróg. Zdaniem radnego wystarczyło by nawiezienie tłucznia na 

nawierzchnię dróg dojazdowych.  

Brzezińska Barbara – radna, zwróciła się z prośbą o wykazywanie się szczególną starannością 

podczas rejestrowania posiedzeń Komisji, między innymi Komisji Rewizyjnej, ponieważ 

w protokole z posiedzenia Komisji w dniu 23 grudnia 2015 roku brakuje zapisów na ponad 

47 minut. Radna podczas swojej wypowiedzi zaznaczyła, że nikogo nie podejrzewa o złą wolę 

w tej sprawie. Radna dodała, że były to fragmenty istotne dla omawianej sprawy. Zdaniem 

radnej na nagraniu zabrakło zdań wypowiedzianych przez radną. 

Następnie radna odczytała złożone przez siebie oświadczenie.  
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Cyt.:   

     Spektakularna porażka Burmistrza  

 

„Minister Infrastruktury i Budownictwa zatwierdził ostateczną listę rankingową wniosków 

o dofinansowanie do modernizacji dróg w województwie lubuskim. Znalazły się na niej niemal 

wszystkie wnioski z naszego powiatu – z Nowej Soli, Otynia, Nowego Miasteczka i Bytomia 

Odrzańskiego, nie ma na niej remontu kilku dróg w Kożuchowie: ulicy Młynarskiej, Rataja, 

Kościuszki i Koszarowej. 

Czyli w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 

2016 – 2019” nie zostaną wyremontowane wyżej wymienione ulice. Mało tego, po odwołaniu 

wyprzedził nas kosztowny projekt z Żar, który awansował na 11 pozycję, my ostatecznie 

znaleźliśmy się na 17. miejscu. O ile byliśmy bezpośrednio pod kreską, o tyle teraz jesteśmy 

prawie poza zasięgiem. W grudniu 2015 roku określałam nasze szanse jako iluzoryczne, ale pod 

wpływem opinii doświadczonych samorządowców zweryfikowałam negatywne nastawienie 

i oczekiwałam na pozytywne wiadomości. 

Porażka Burmistrza Jagaska jest porażką nas wszystkich, bo nie dostaniemy dofinansowania 

w wysokości 50% ze środków krajowych. Mam nadzieję, że otrzymamy przynajmniej obiecane 

dofinansowanie czyli jak zapisano w Projekcie Budżetu Gminy Kożuchów na stronie 19 – 

Dotacje Celowe z Tytułu Pomocy Finansowej Udzielanej Między Jednostkami Samorządu 

Terytorialnego na Dofinansowanie Własnych Zadań Inwestycyjnych i Zakupów Inwestycyjnych: 

z Gminy Zielona Góra – 400 tys., z Gminy Nowa Sól – 300 tys. i z Powiatu Nowosolskiego – 100 

tys.  

Ja jestem zawiedziona jako radna, zawiedli się mieszkańcy zaniedbanego, nie remontowanego 

od wielu lat rejonu i myślę, że zawiedziony jest również Burmistrz, bo wierzę, że Jemu też 

zależało na tym, żeby otrzymać dofinansowanie. Czyli przy okazji taka nauczka, że łatwo się 

krytykuje innych, trudniej doprowadzić do oczekiwanego, korzystnego rozstrzygnięcia. 

I co dalej z tą sprawą, bo problem pozostał. Jaki jest plan „b”? Otóż porażka jest czasem 

punktem wyjścia do szukania innego rozwiązania. Burmistrz zadeklarował, że środki, które 

mamy otrzymać i które zostały zapisane w budżecie na ten rok – czyli  800 tys. złotych zostaną 

przeznaczone na wyremontowanie ulic, co prawda, w mniejszym niż planowaliśmy zakresie. 

Ustaliliśmy, że spotkamy się z mieszkańcami tego rejonu i wspólnie określimy, co w pierwszym 

rzędzie powinno zostać zrobione. 

Chyba, że jak optymistycznie zakłada Burmistrz, rozstrzygnięcia mogą się zmienić z korzyścią 

dla Nas, czego Burmistrzowi Jagaskowi, sobie i mieszkańcom serdecznie życzę.” 
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Radna dodała, że chciałaby aby Burmistrz Kożuchowa odniósł sukces w tej sprawie, ponieważ 

będzie on sukcesem radnych i wszystkich mieszkańców. Radna w swojej wypowiedzi 

stwierdziła, że mieszkańcom z rejonu ulic Kościuszki i Młynarskiej  również coś się należy.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że opisanej w oświadczeniu sytuacji nie 

uznaje jako porażkę. Burmistrz stwierdził, że zajęte 17 miejsce na 46 miejsc na liście 

schetynówek jest wysokie i nie stwierdza jednoznacznie, że dofinansowanie nie zostanie 

przyznane. Burmistrz dodał, że podczas ostatniego spotkania zostało ustalone, że drogi przy 

ulicy Kościuszki i Młynarskiej zostaną w najbliższym czasie wyremontowane. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz zasugerował, że pod koniec roku radna będzie mogła wydać 

oświadczenie o innej treści. 

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że jeżeli wspomniany remont osiedlowych dróg 

zostanie zrealizowany, to radna zmieni treść swojego oświadczenia.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej, odniósł się do wypowiedzi radnej 

w sprawie niezarejestrowanych fragmentów Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący oznajmił, że 

był obecny podczas wspomnianego posiedzenia komisji i nie ukrywa faktu, że podczas obrad 

komisji panował chaos oraz bałagan i nie wszyscy radni wypowiadali się do mikrofonów, 

w wyniku czego jest brak zarejestrowanych wypowiedzi przez system. Przewodniczący 

stwierdził, że w tej sytuacji nie dziwi się, że pracownik biura Rady ma problem z odsłuchaniem 

nagrania.  

Andrzej Marek – radny zwrócił się z prośbą, aby Prezes P.U.K. „USKOM” rozsądniej 

gospodarował pieniędzmi spółki. Radny stwierdził, że  koszt zakupu traktorka do odśnieżania 

był zbyt wysoki i za tą samą kwotę można było kupić dwa. Radny zasugerował, że takie decyzje 

Prezesa powinny być konsultowane, aby w przyszłości uniknąć długów.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że decyzja w sprawie zakupu traktorka do 

odśnieżania była konsultowana nie tylko z Burmistrzem, ale także z Radą Nadzorczą spółki. 

Burmistrz dodał, że traktor jest nowy i został zakupiony na zasadzie leasingu. Burmistrz dodał 

również, że traktor oprócz możliwości odśnieżania, może również kosić trawniki i czyścić ulice. 

Burmistrz stwierdził, że lepiej jest kupić nowy sprzęt, który jest objęty gwarancją, niż używany 

który w każdej chwili może się zepsuć. Na koniec wypowiedzi Burmistrz dodał, że firma P.U.K. 

„USKOM” będzie zajmowała się utrzymaniem cmentarzy komunalnych, odśnieżaniem 

i sprzątaniem ulic, a także utrzymaniem terenów zieleni miejskiej, więc taki sprzęt jest 

niezbędny.  

Andrzej Marek – radny wyjaśnił, że nie wątpi w zapotrzebowanie takiego sprzętu, jednak 

uważa iż zakupiony pojazd jest za drogi. Radny dodał, że za wydaną kwotę można było kupić 

dwa pojazdy, dzięki którym praca byłaby szybsza i wydajniejsza.  
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej upomniał Burmistrza Kożuchowa, aby 

wnioski i interpelacje składane przez radnych podczas sesji nie pozostawały bez odpowiedzi. 

Radny wskazał, że w przedstawionym sprawozdaniu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

aż 32 dwa wnioski zostały pozostawione bez odpowiedzi, co nie powinno mieć miejsca. Radny 

oznajmił, że w listopadzie składał dwa wnioski, na które do dzisiaj nie otrzymał odpowiedzi 

i jednocześnie zwrócił się z prośbą o dopilnowanie, aby odpowiedzi zostały udzielone.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zabrał głos w sprawie niezarejestrowanych 

fragmentów nagrania z Komisji Rewizyjnej. Radny stwierdził, że luki w nagraniu są zbyt duże 

i pojawiają się już na początku nagrania. Radny dodał, że to nie może być kwestia nie włączania 

mikrofonów, ponieważ wtedy nie byłyby nagrane kilkuminutowe wypowiedzi, a nie 

dziesięciominutowe. Radny stwierdził, że nie można narzekać na sprzęt, który był instalowany 

podczas poprzedniej kadencji za kwotę 3 000 zł.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że rozmawiał w tej sprawie z radną 

Brzezińską Barbarą. Burmistrz zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji, aby 

odsłuchali i sprawdzili nagrania z poprzednich komisji, ponieważ jest możliwość wadliwości 

sprzętu. Burmistrz dodał, że w tej chwili trudno jest się odnieść do tego, dlaczego nagranie jest 

wadliwe. Burmistrz poprosił wszystkich radnych, aby podczas swoich wypowiedzi włączali 

mikrofon, ponieważ system nagrywa tylko te wypowiedzi, które wypowiadane są do mikrofonu. 

Burmistrz zwrócił również uwagę, że jeśli naraz włączonych jest kilka mikrofonów, to 

wypowiedzi również mogą zostać nie zarejestrowane.  

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że wypowiedzi których radna udzielała podczas 

komisji w ogóle nie zostały zarejestrowane. Zdaniem radnej nagrane wypowiedzi dotyczą tylko 

bezzasadności skargi, a wypowiedzi w sprawie zasadności nie są zarejestrowane.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy podczas podpisywania 

protokołu z komisji były zgłaszane wątpliwości w sprawie braku odsłuchu. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że odsłuchała nagranie kilka minut przez sesją 

i przyznała, że poczuła się poirytowana. Radna stanowczo stwierdziła, że podczas każdej swojej 

wypowiedzi włączała mikrofon.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że radna na wstępie swojej 

wypowiedzi nie używała mikrofonu. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że protokół został 

przygotowany przez pracownika biura Rady, następnie został on przesłany drogą mailową 

Przewodniczącemu Komisji w celu uzupełnienia powstałych braków. Natomiast następnie 

Przewodniczący Komisji przesłał uzupełniony protokół pozostałym członkom komisji z prośbą 

o wniesienie swoich poprawek do protokołu. Radny oznajmił, że tylko radna Brzezińska Barbara 
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zgłosiła wątpliwości co do zaistniałej sytuacji, prosząc o czas na uzupełnienie swojego 

stanowiska.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej miał zastrzeżenia do przedstawionego protokołu.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że do protokołu dołączył 

uzupełnione przez siebie dwie strony. Radny dodał, że w protokole nie zostały ujęte głosowania, 

które byłe cztery i zostały uzupełnione przez Przewodniczącego Komisji. Przewodniczący 

Komisji ponownie zwrócił uwagę, że tylko radna Brzezińska Barbara zgłosiła chęć 

przeanalizowania protokołu i dołączenia swojego stanowiska w sprawie rozpatrywanej skargi.  

Brzezińska Barbara – radna podziękowała Przewodniczącemu Rady Miejskiej za zrozumienie 

problemu oraz za reprezentowanie interesów radnych Rady Miejskiej.  

 

Do pkt. 7.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał radnego Powiatu Nowosolskiego 

Pana Dunasa Henryka, dziękując jednocześnie za przybycie.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie stanu wodociągów w Gminie 

Kożuchów. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie 

dotyczące infrastruktury wodociągowej, będącej w posiadaniu P.U.K. „USKOM”. Następnie 

Burmistrz przedstawił informację dotyczącą w/w tematu. /informacja w załączeniu/ 

Po przedstawieniu sprawozdania, Burmistrz oznajmił, że na następnej sesji Rady Miejskiej 

zostanie przedstawiona propozycja zwiększenia kapitału zakładowego firmy P.U.K. „USKOM”, 

w związku z modernizacją i budową ronda w miejscowości Kożuchów, a także propozycja 

zabezpieczenia środków na modernizację prac wodociągowych. W tej sytuacji Burmistrz 

zaproponował, aby dyskusja w tej sprawie została przeprowadzona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych w miesiącu marcu, gdzie obecny będzie Prezes spółki „USKOM” oraz podlegli 

kierownicy. 

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej pozytywnie przychylił się do złożonej 

propozycji przez Burmistrza Kożuchowa. Przewodniczący oznajmił również, że na sesji Rady 

Miejskiej w miesiącu marcu, będzie również omawiana tematyka związana z planami 

remontowymi i inwestycjami spółki P.U.K. „USKOM”. Przewodniczący zaznaczył, że sprawa 

remontów i inwestycji spółki budzi największe zainteresowanie wśród mieszkańców gminy, 

ponieważ mieszkańcy mają dość ciągłych awarii wodociągowych i ciągłego braku wody. 

Przewodniczący dodał, że sprawa dotyczy nie tylko miasta, ale także terenów wiejskich. Na 
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koniec wypowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał Burmistrza Kożuchowa, jak długo 

jeszcze będą zdarzać się awarie wodociągowe. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że zostało wysłane pismo do Ministerstwa 

w sprawie przedłużenia terminu modernizacji Stacji Uzdatnia Wody w Kożuchowie. Następnie 

Burmistrz oznajmił, że w ciągu trzech tygodni zostanie uruchomiona Stacja Uzdatniania Wody 

w Kożuchowie, natomiast całkowity remont zakończy się pod koniec marca bieżącego roku. 

Burmistrz dodał, że obecna słabość zasilania i ciśnienia wody na terenach po byłej jednostce 

wojskowej zakończy się w przeciągu trzech tygodni. Podczas swojej wypowiedzi Burmistrz 

zaproponował radnym, aby w niedługim czasie radni odbyli komisję wyjazdową do Stacji 

Uzdatniania Wody przy ulicy Elektrycznej w Kożuchowie i zobaczyli jak dużo sprzętu 

wymieniono. Burmistrz dodał również, że ostatnie kilkugodzinne przerwy w dostawie wody są 

spowodowane wymianą między innymi pomp i w tej sytuacji Burmistrz poprosił wszystkich 

o cierpliwość i wyrozumiałość. Burmistrz stwierdził również, że wszystkich awarii nie da się 

przewidzieć, jednak będą one sukcesywnie usuwane. Burmistrz zasugerował, że jest możliwość 

pod warunkiem zgody radnych, wykonania wszystkich potrzebnych modernizacji sieci 

wodociągowej, ale wtedy gmina będzie musiała zrezygnować ze wszystkich imprez masowych 

oraz ze wszystkich innych inwestycji na terenie gminy.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poinformował, że w planie 

pracy Komisji Spraw Społecznych na 2016 rok, jest planowana wizytacja obiektów 

zarządzanych przez P.U.K. „USKOM”. Radny podczas swojej wypowiedzi wyraził 

niezadowolenie z nieobecności przedstawiciela z firmy P.U.K. „USKOM”. Następnie radny 

skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa w sprawie prowadzonych modernizacji. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że mieszkańcom powinno przedstawiać się 

realny stan wodociągów w gminie, aby mieli pełną świadomość obecnej sytuacji. Burmistrz 

dodał, że razem z Radą Nadzorczą był na wizytacji wszystkich ujęć wody w sołectwach i zdaje 

sobie sprawę, co jeszcze wymaga modernizacji. Burmistrz oznajmił, że w miejscowościach 

Podbrzezie Dolne i Broniszów wszystkie potrzebne modernizacje zostały zrealizowane. 

Burmistrz stwierdził, że kompletnej modernizacji wymaga jeszcze Mirocin Średni, co będzie 

realizowane w najbliższym możliwie czasie. Burmistrz wyraził zadowolenie z planowanej 

wizytacji radnych do wszystkich ujęć wody, aby mogli ocenić ile prac zostało zrealizowanych 

w celu modernizacji ujęć wód na terenie gminy. Burmistrz dodał, że priorytetem jest, aby woda 

bezpiecznie docierała do wszystkich mieszkańców oraz aby woda była odpowiedniej jakości. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że zostaje jeszcze do zrealizowania kwestia 

agregatów prądotwórczych.  
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Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że nie miał założenia 

omawiania sieci, jaką gmina będzie remontować, ponieważ są to plany na miesiąc luty. 

Przewodniczący wytłumaczył, że chciał się dowiedzieć i jednocześnie odpowiedzieć 

mieszkańcom, z czym są związane ciągłe awarie wody i jak długo mieszkańcy będą cierpieć 

z tego powodu. Przewodniczący również wyraził zadowolenie z planowanych wizytacji na 

ujęciach wód w gminie. Przewodniczący dodał, że w miesiącu lutym jest planowane 

szczegółowe sprawozdanie z działalności P.U.K. „USKOM”, które zostanie przedstawione na 

najbliższej sesji i w tym czasie zostaną omówione wszystkie wątpliwości.  

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że wszyscy mają świadomość, w jakim stanie obecnie 

znajdują się wodociągi, jednak nie jest to jedyny problem, ponieważ w niektórych rejonach 

gminy brakuje potrzebnej kanalizacji. Radna dodała, że rozwiązywanie problemów dotyczących 

wody powinno również zacząć się od przyłącza do kanalizacji.  Radna stwierdziła, że podczas 

lutowej sesji Rady Miejskiej problem kanalizacji również powinien zostać ujęty.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa przypomniał, że na przełomie listopada i grudnia radni 

otrzymali zestawienie planowanych remontów przez firmę P.U.K. „USKOM” na najbliższe lata. 

Burmistrz stwierdził, że aby w całości zmodernizować wszystkie wodociągi i całą kanalizację 

w gminie jest potrzebne ok. 25 000 000 zł.  

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu zaproponowała, aby 

zastanowić się nad rezygnacją z planowanych imprez z okazji Dni Kożuchowa, a zainwestowane 

środki przeznaczyć na potrzebną modernizację urządzeń wodno-kanalizacyjnych. Następnie 

radna skierowała zapytanie, czy gmina nie mogłaby przejąć planowanych inwestycji od spółki 

P.U.K. „USKOM” i odzyskać podatek VAT. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa poinformował, że spółka P.U.K. „USKOM” również ma 

możliwość odzyskania podatku VAT. Burmistrz dodał, że w miesiącu lutym spółka P.U.K. 

„USKOM” otrzyma z gminy 250 000 zł. potrzebne na przebudowę ronda przy ul. Szprotawskiej. 

Burmistrz oznajmił, że chciałby przeznaczyć ok 90 000 zł. na modernizację ulicy Moniuszki, 

gdzie zdarza się najwięcej awarii. Burmistrz zauważył, że przy remoncie dróg jest potrzebna 

również modernizacja wodno-kanalizacyjna. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że 

wszystkie plany zostaną przedyskutowane w tym roku z radnymi, aby jak najrozsądniej 

przygotować plan modernizacji wodno-kanalizacyjnej na 2017 rok.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa oznajmił, że w Mirocinie Średnim 

w tym roku były już trzy awarie wodociągowe i zaznaczył, że problem związany jest z elektryką. 

Zdaniem radnego pracownicy spółki P.U.K. „USKOM” nie są wysłuchiwani, a być powinni 

ponieważ to oni mają największe doświadczenie. Za przykład radny podał sytuację, która miała 

miejsce w Sylwestra minionego roku. Radny dodał, że gdyby spółka P.U.K. „USKOM” 
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zatrudniała elektryków, którzy kontrolowali by sytuacje na stacjach uzdatniania wody, to awarie 

zdarzały by się sporadycznie. Radny zwrócił się z prośbą, aby przy planowanym remoncie 

wodociągów w Mirocinie Średnim pamiętać o wymianie nitki z hydroforni do SUW-u, ponieważ 

to sprawia największy problem na tym terenie.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa potwierdził wypowiedź Przewodniczącego Komisji Wsi 

i Rolnictwa w sprawie problemu nitki z hydroforni do SUW-u, dodając że wyłączone są również 

dwa filtry, które puszczają wodę, co skutkuje brudną wodą. Burmistrz oznajmił, że również jest 

zdania, że powinno się wysłuchiwać pracowników, którzy od kilkudziesięciu lat pracują przy 

wodociągach. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że jest obecny podczas każdej 

awarii wodociągowej pilnując, aby jak najszybciej każda awaria zostawała usuwana przez 

pracowników.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że w listopadzie ubiegłego 

roku były prowadzone rozmowy w sprawie planowanych remontów wodno-kanalizacyjnych, 

a podczas obecnej sesji Burmistrz, zdaniem radnego wspomina, aby 2016 rok poświęcić na 

rozmowy związane z tymi planami. Radny zauważył, że wygląda to tak, jakby Burmistrz 

wskazywał na dyskusję cały 2016 rok. Zdaniem radnego Burmistrz powiedział, że chce jak 

najszybciej zrealizować zaplanowane remonty, natomiast na samym początku wypowiedzi 

Burmistrz stwierdził, że radni przesunęli termin realizacji inwestycji na Stacji Uzdatniania 

Wody. Radny zaznaczył, że była to decyzja spółki P.U.K. „USKOM”.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że miał na myśli przesunięcie terminu 

dotyczącego przyznanej dotacji na cel modernizacji Stacji Uzdatniania Wody przy 

ul. Elektrycznej. Burmistrz oznajmił, że nie chciał aby ta inwestycja była realizowana na szybko 

bez przemyśleń, stąd wniosek o przesunięcie terminu realizacji zadania, który Ministerstwo 

rozpatrzyło pozytywnie.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy gmina nie dotrzymała 

terminu realizacji zadania. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że można było zakończyć realizację inwestycji 

z dniem 31 grudnia 2015 roku, jednak w pełni nie zostałby zrealizowany remont wymaganych 

urządzeń, co skutkowały by odmową i cofnięciem dofinansowania przez Ministerstwo.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej skierował zapytanie, dlaczego 

wykonawca nie zakończył realizacji zadania w wyznaczonym terminie. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że powodem był późniejszy termin 

przystąpienia do realizacji zadania. Następnie Burmistrz wyjaśnił, że wizytacja radnych na Stacji 

Uzdatniania Wody jest potrzebna, aby radni zobaczyli jaki zakres prac w tym czasie został 

zrealizowany i ile urządzeń zostało wymienionych.  
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że wykonawca przyjął 

warunki realizacji zadania i powinien się z nich wywiązać w terminie. Radny wyraził 

niezadowolenie, że kolejny rok będzie polegał na dyskusjach dotyczących awarii 

wodociągowych. Zdaniem radnego gmina straci kolejny rok. Radny zaznaczył, że mieszkańcy 

będą również radnych rozliczać z podjętych decyzji w tej sprawie.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że wspólnie z Przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej Jelinkiem Marcinem nie mogą dojść do wspólnego porozumienia. Burmistrz dodał, 

że trzeba zakończyć pewien etap inwestycji. Burmistrz stwierdził, że w listopadzie minionego 

roku rozmowa dotyczyła zakończenia etapu inwestycji planowanych w miesiącu lutym. 

Burmistrz oznajmił, że dyskusja w sprawie wymiany rurociągów nastąpiła w miesiącu grudniu 

i stwierdzono, że gminy nie stać na dokumentację oraz kompleksowy remont wodociągów. 

Burmistrz zaproponował, aby zakończyć jedną część inwestycji, jaką jest Stacja Uzdatniania 

Wody przy ul. Elektrycznej, aby móc w pełni zapewnić mieszkańcom wodę. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz stwierdził, że na spokojnie trzeba przygotować się do inwestycji, tak aby 

rozwiązać problem raz na zawsze.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że pofatygowała się, aby na stronie 

internetowej spółki P.U.K. „USKOM” obliczyć ilość oficjalnych komunikatów informujących 

mieszkańców o awariach. Z wyliczeń mieszkanki wynika, że miesięczna średnia wynosi 

8 komunikatów za cały ubiegły rok. Mieszkanka oznajmiła, że w Święta Bożego Narodzenia 

mieszkańcy ulicy Grota Roweckiego i ulicy Polnej nie mieli wody. Mieszkanka stwierdziła, że 

jako mieszkaniec nie zgadza się na taką sytuację związaną z brudną wodą oraz z jej ciągłym 

brakiem, spowodowanym powstałymi awariami. Mieszkanka oznajmiła, że posiada 

przygotowane przez siebie pisma między innymi do Regionalnej Izby Kontroli oraz do 

Najwyższej Izby Kontroli, ze względu na to że gmina nie wykonuje, zdaniem mieszkanki, 

podstawowego obowiązku jakim jest zaopatrzenie mieszkańców w wodę. Mieszkanka wyraziła 

również niezadowolenie z organizowanych Dni Kożuchowa, ponieważ zdaniem mieszkanki 

gmina powinna przeznaczyć te pieniądze na poprawienie stanu wody.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny stwierdził, że za kadencji poprzedniego Burmistrza również 

zdarzały się awarie wodociągowe. Radny przedstawił ulotkę spółki P.U.K. „USKOM” 

z 2014 roku promującą spółkę, która według ulotek jest przyjazna mieszkańcom. Radny 

w swojej wypowiedzi zapytał Panią Sawicką Monikę, jakby się teraz do tego odniosła, ponieważ 

problemy z wodą są takie same, jak parę lat wcześniej. Radny dodał, że rzeczywistość odnosi się 

do tego, z czym na obecną chwilę boryka się gmina. Radny oznajmił, że również rozmawiał 

z pracownikami spółki P.U.K. „USKOM” i wie w jakich warunkach muszą pracować i jakie 

awarie likwidują. Radny stwierdził, że najczęstszym okresem, w którym wynika najwięcej 
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awarii jest okres zimy i ta sytuacja powtarza się każdego roku. Radny zaznaczył, że jasno 

i wyraźnie powinna być podawana informacja, że brudna woda, która leci z kranów jest 

spowodowana powstałymi awariami wodociągowymi. Radny wyraził również zdanie, że nie 

zgadza się z twierdzeniem, że nic w tej sprawie nie jest robione, ponieważ w miarę możliwości 

gminy problemy są rozwiązywane.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnego Szukiełowicza Zdzisława, 

aby nie wdawał się w niepotrzebne dyskusje między radnymi.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, skierowała zapytanie do radnego Szukiełowicza 

Zdzisława, ile lat jest radnym i co zrobił, aby rozwiązać problem z wodą. Mieszkanka wyraziła 

niezadowolenie w sprawie, zdaniem mieszkanki nic nie zrobienia przez radnych w poprzedniej 

kadencji, którzy są radnymi podczas obecnej kadencji.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny odpowiedział, że radni w poprzedniej kadencji również zwracali 

uwagę na powtarzające się problemy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Niezgodzki Jacek odebrał głos radnemu Zdzisławowi 

Szukiełowiczowi.  

 

Ireneusz Drzewiecki – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych stwierdził, że 

prawdopodobnie za poprzedniej kadencji zbyt mało robili radni w sprawie rozwiązania 

problemów z wodą i przez to konsekwencje są do dnia dzisiejszego. Radny przytoczył przykład 

miejscowości Bytom Odrzański, gdzie Burmistrz Sauter Jacek szukał oszczędności wszędzie, 

gdzie tylko było to możliwe i przez to Gmina Bytom Odrzański obecnie jest jedną z najlepiej 

funkcjonujących gmin w naszym powiecie. Radny dodał, że mieszkańcy mają prawo wyrazić 

swoje niezadowolenie z obecnej sytuacji.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że czego by nie zrobił, to zawsze i za 

wszystko będzie krytykowany na portalu społecznościowym, między innymi przez Panią 

Sawicką Monikę. Burmistrz zaznaczył, że można nie organizować żadnych imprez kulturalnych 

dla mieszkańców na rzecz inwestycji związanych z wodociągami. Burmistrz dodał, że 

największe zamieszanie i największe wprowadzanie w błąd wszystkich mieszkańców powoduje 

Pani Sawicka Monika. Między innymi tym, że raz mieszkanka zarzuca brak jakichkolwiek 

imprez kulturalnych na rzecz mieszkańców, a drugim razem gdy są one organizowane 

mieszkanka zarzuca, że gmina marnotrawi pieniądze.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa stwierdził, że większość osób 

zwraca uwagę, że gmina powinna oszczędzać pieniądze na modernizację urządzeń wodno-

kanalizacyjnych. Radny stwierdził, że to spółka P.U.K. „USKOM” powinna zaoszczędzić 
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potrzebne pieniądze i zrealizować modernizację wodociągów. Radny nawiązał do wypowiedzi 

radnego Andrzeja Marka w sprawie zbyt wysokiego kosztu zakupu ciągnika do odśnieżania. 

Zdaniem radnego spółka P.U.K. „USKOM” mogła między innymi kupić dwuletni używany 

ciągnik za ok. 40 000 zł. i w ten sposób zaoszczędziłaby kilka tysięcy złotych.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przedstawi Przewodniczącemu Komisji 

Wsi i Rolnictwa Pikulskiemu Adrianowi, jakie straty P.U.K. „USKOM” zaplanował na kolejne 

lata i radny będzie mógł sprawdzić, jakie straty odnotuje spółka na koniec grudnia. Burmistrz 

stwierdził, że wtedy radny przekona się, czy spółka P.U.K. „USKOM” szuka oszczędności.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że jeżeli nastąpi podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki P.U.K. „USKOM”, który spowoduje że na koniec roku bilans końcowy 

będzie na prawidłowym poziomie, zdaniem mieszkanki nie znaczy, że firma posiada płynność 

finansową. Mieszkanka w swojej wypowiedzi zaznaczyła, że przychyla się do zdania radnego 

Andrzeja Marka i Pikulskiego Adriana w sprawie zakupu traktorka do odśnieżania przez firmę 

P.U.K. „USKOM”. Na zakończenie swojej wypowiedzi mieszkanka stwierdziła, że nie tylko 

spółka P.U.K. „USKOM” powinna szukać oszczędności, ale także gmina.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że jeżeli chodzi o zwiększenie kapitału, to 

w roku ubiegłym były Prezes spółki P.U.K. „USKOM” obniżył kapitał zakładowy 

o 6 000 000 zł. Burmistrz wyraził, że nie zgadza się z opinią mieszkanki w tej sprawie.  

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec Kożuchowa zaproponował, aby wzajemnie nie obarczać się 

winą, ponieważ zdaniem mieszkańca do niczego dobrego to nie doprowadzi. Mieszkaniec 

wyraził, że popiera propozycję Burmistrza w sprawie nie organizowania imprez dla 

mieszkańców, aby móc zaoszczędzić część środków potrzebnych na inwestycje wodno-

kanalizacyjne. Mieszkaniec wyraził również opinię, że poprzedni Prezes spółki P.U.K. 

„USKOM”, który nie był zatrudniony przez obecnego Burmistrza, zdaniem wielu mieszkańców 

był złym Prezesem spółki. Mieszkaniec dodał, że firma P.U.K. „USKOM” powinna być 

nadzorowana przez Urząd Miejski w Kożuchowie, aby uniknąć niewyjaśnionych zdarzeń oraz 

zadłużeń. Mieszkaniec wyraził również wątpliwości w sprawie opłaty abonamentowej za wodę, 

ponieważ mieszkaniec posiada obawy, czy pobrane opłaty z tego tytułu będą przeznaczone na 

poczet planowanych inwestycji przez firmę P.U.K. „USKOM”. Na zakończenie wypowiedzi 

mieszkaniec dodał, że Burmistrz Kożuchowa powinien nadzorować sytuację w sprawie 

przeznaczenia środków z opłaty abonamentowej na poczet dalszych inwestycji. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa podziękował mieszkańcowi za wypowiedź, dodając że 

nadzoruje wszystkie sprawy związane ze spółką P.U.K. „USKOM”.   
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Do pkt. 8.3. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXIII/3/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

Podczas przedstawiania projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej Niezgodzki Jacek, 

przywołał do porządku zgromadzonych gościu. 

 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu – 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.4. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer 

druku XXIII/4/16/ 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej skierował zapytanie, czy jeżeli w/w 

uchwała zostanie pozytywnie uchwalona, to czy w przyszłości wszystkie place zabaw przejdą 

pod działalność MOSiR-u. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Niezgodzki Jacek upomniał, aby podczas wypowiedzi używać 

mikrofonu. 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych wyraził opinię, że jest za 

tym, aby wszystkie place zabaw w gminie zostały przejęte i nadzorowane przez MOSiR, 

ponieważ taka była koncepcja przy podejmowaniu uchwały w sprawie Centrum Kultury 

„Zamek”. Radny zapytał, czy w związku z tym dojdzie do zwiększenia wydatków w budżecie 

gminy. Zdaniem radnego, zaplanowany budżet w stosunku do zakresu zadań MOSiR-u wydaje 

się nie współmierny.   

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że środki które na dzień dzisiejszy są 

przeznaczane na place zabaw, w dalszym czasie będą wpływały na ten cel, mimo zmiany 
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nadzorującego. Burmistrz dodał, że najbliższe miesiące pokażą funkcjonowanie jednostki 

i wtedy będzie można podejmować stosowne decyzje w tej sprawie.  

Skiba Marta – Starszy Referent ds. uzależnień wyjaśniła, że przepisy zmieniły w sprawie 

finansowania zakupu całych placów zabaw, natomiast jeśli chodzi o konserwację i uzupełnianie 

piasku w piaskownicach, to Ośrodek Pomocy Społecznej jest w stanie finansować te działania.  

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nie można budować nowych placów zabaw, 

lecz można je konserwować i naprawiać z przeznaczonych środków na ten cel.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy jeśli MOSiR przejmie 

nadzór nad placami zabaw, to czy na terenach wiejskich sołtysi zostaną zwolnieni z obowiązków 

finansowania tych obiektów z funduszu sołeckiego. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że wszystko musi odbywać się na wzajemnej 

współpracy.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu – 2, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.5. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2016 roku na 

współfinansowanie zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna w km 0+000-

14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji technicznej. 

/numer druku XXIII/5/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.6. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli wsparcia finansowego Województwa Lubuskiego w latach 

2017 – 2018 celem współfinansowania zadania pod nazwą „Odbudowa Rzeki Kanał Kożuszna 

w km 0+000-14+600” – opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej i dokumentacji 

technicznej. /numer druku XXIII/6/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  
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Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Podczas odczytywania projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jakóbczak 

Tomasz przywołał do porządku radnego Drzewieckiego Ireneusza. 

 

Do pkt. 8.7. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016 – 2020. 

/numer druku XXIII/7/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.8. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały wraz z autopoprawką w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXIII/8a/16/ 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jest to bardzo ważny program, ponieważ 

gmina powinna zapobiegać wszelkim problemom alkoholowych. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.9. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar na lata 

2016-2020. /numer druku XXIII/9/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.10. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe dla Gminy Kożuchów na lata 2015 – 2030. /numer druku XXIII/10a/16/ 
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił o podanie informacji, ile 

kosztowało przygotowanie i opracowanie omawianych Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Kożuchów na lata 2015 – 2030. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że koszt przygotowania i opracowania w/w 

Założeń wyniósł 12 300 zł brutto. Sekretarz dodał, że prace nad tym projektem trwały od 

2014 roku, gdzie zostały zgłoszone dwie oferty, z których wybraną najniższą proponowaną 

kwotę. Sekretarz oznajmił, że 80% wynagrodzenia jest płacona w momencie złożenia projektu, 

natomiast 20% pozostałego wynagrodzenia będzie zapłacona w momencie przyjęcia planu przez 

Radę Miejską. Na zakończenie swojej wypowiedzi Sekretarz stwierdził, że ten plan jest 

konieczny do zrealizowania, ponieważ tak nakazuje prawo, które obowiązuje od 2012 roku.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poprosił o powtórzenie 

kwoty poniesionych kosztów na ten cel. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy powtórzył, że zostały złożone dwie oferty, jedna na 

kwotę ok. 10 000 zł. netto, natomiast druga oferta wyniosła ok. 16 000 zł. z VAT. Sekretarz 

oznajmił, że przyjęta została najniższa oferta, która wyniosła 12 300 zł brutto.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych wyjaśnił, że nie neguje 

prawnych wymagań dotyczących konieczności opracowania w/w planu, który w późniejszym 

czasie pozwoli na uzyskanie dofinansowań. Zdaniem radnego za tak wysokie koszty 

przedstawiciel firmy konsultingowej mógł bardziej przygotować się do prezentacji i wyjaśnienia 

tych założeń.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu – 2, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jakóbczak Tomasz ponownie przywołał do porządku 

radnego Drzewieckiego Ireneusza oraz radną Brzezińską Barbarę nie udzielając im głosu. 

 

Do pkt. 8.11. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów z gminami: Nowa Sól – Miasto, Nowa 

Sól, Otyń, Siedlisko, Kolsko Umowy Szczegółowej 2 w sprawie powierzenia przez Gminę 

Kożuchów, Nowa Sól, Otyń, Siedlisko, Kolsko Gminie Nowa Sól – Miasto realizacji zadań 

publicznych. /numer druku XXIII/11/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 8.12. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kożuchów na lata 2016-2020. /numer druku XXIII/12a/16/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15.  

 

Do pkt. 9. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza 

Kożuchowa w sprawie dalszego przeprowadzania przez ulicę dzieci idących do szkół. 

Przewodniczący dodał, że rodzice chcieliby, aby w dalszym ciągu przy szkołach dzieci były 

przeprowadzane przez ulicę.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że przy Szkole Podstawowej Nr 1 

codziennie dzieci są przeprowadzane przez ulicę przez Strażników Miejskich w godzinach od 

7:30 do 8:00. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że rodzice zgłaszali fakt 

pędzącego auta, które prawie potrąciło przechodzące do szkoły dzieci.  

Malitowicz Józef – Sołtys Bielic zwrócił problem transmisji przepływu danych internetowych. 

Sołtys stwierdził, że jakość sygnału jest zależna od warunków atmosferycznych, jak również od 

warunków terenowych, co sprawia zakłócenia w przepływie danych. Sołtys zapytał, czy gmina 

bierze pod uwagę korzystanie z sieci światłowodowej, która sprawi lepszy przepływ danych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odbył już w tej sprawie spotkanie mające 

na celu umieszczenie nadajników przepływu transmisji danych, które zwiększą przepływ 

przesyłania danych radiowych. Burmistrz poinformował, że są prowadzone wstępne rozmowy na 

jakich zasadach firma będzie świadczyć usługi radiowe. Burmistrz dodał również, że gmina 

będzie się starała o udział w wielkim projekcie ogłoszonym przez Ministerstwo, który zapewni 

podłączenie do sieci światłowodów. Burmistrz oznajmił, że sprawa jest omawiana 

i konsultowana, aby jak najlepiej rozwiązać daną sytuację.  

Szelążek Dorota – Sołtys Lasocina zapytała czemu służą zamontowane skrzynki 

z światłowodami i czy są one gdzieś podłączone. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że poprzedni projekt w tej sprawie zakończył 

się tylko i wyłącznie na postawieniu skrzynek ze światłowodami, który pochłonął 

ok. 15 000 000 zł. Burmistrz dodał, że następne koszty będą związane z podłączeniem domostw 

do tych skrzynek.  

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec Kożuchowa poruszył problem narkomanii. Mieszkaniec 

poprosił o krótkie przedstawienie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że Program będzie prowadzony przez 

Panią Skibę Martę, która jest Starszym Referentem ds. uzależnień oraz Przewodniczącą Komisji 

ds. alkoholowych. Burmistrz wyjaśnił, że koszty z tym związane nie będą zbyt wysokie, 

ponieważ gmina nie posiada specjalistycznych klinik oraz ośrodków pomocowych. Burmistrz 

stwierdził, że największym problemem jest przyznanie się do nałogu i podjęcie z nim walki, 

a pracownik ds. uzależnień nie może zmusić takiej osoby do leczenia. Burmistrz dodał, że środki 

pieniężne w dużej mierze zostaną przeznaczone między innymi na warsztaty i teatrzyki 

informacyjne dla dzieci i młodzieży, przestrzegające o zażywaniu narkotyków.  

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec Kożuchowa stwierdził, że cały proces powinien rozpocząć się 

od likwidacji dealerów narkotykowych, ponieważ to jest konsekwencją zażywania narkotyków. 

Mieszkaniec dodał, że policja powinna bardziej zwracać uwagę na ten problem i ścigać osoby 

odpowiedzialne za rozprowadzanie środków odurzających.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poparł wypowiedź mieszkańca Pana Wszoska 

Tadeusza. Burmistrz również stwierdził, że policja powinna bardziej skupić się na ogniskach 

dealerów w naszym środowisku. Burmistrz dodał, że problem zaczyna być coraz większy, ale 

każdy może mieć wpływ na walkę z tym nałogiem poprzez informowanie policji o ewentualnych 

przypadkach związanych z narkotykami.  

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec Kożuchowa stwierdził, że sprawa dealerów powinna być jak 

najskuteczniej rozgłaszana, aby każdy wiedział, kto rozprowadza narkotyki, aby policja miała 

przesłanki ku sprawdzaniu takich osób.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych wyraził zadowolenie 

z planów dotyczących umieszczenia nadajników radiowych, w celu lepszej jakości przepływu 

danych internetowych dla mieszkańców gminy. Radny dodał, że na początku kadencji składał 

wniosek w tej sprawie i cieszy się, że działania zostały podjęte.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nadajnik przesyłający darmowe dane 

internetowe  na razie będzie obejmował tylko rynek i pobliskie ulice. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przypomniał, aby 

mieszkańcy korzystali z szyfrowanych przepływów danych internetowych.  
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Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa poprosił o informację w sprawie 

stawu w miejscowości Mirocin Górny. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że musi zostać zorganizowane spotkanie 

z Radą Sołecką Mirocina Górnego, na którym ta sprawa zostanie przedyskutowana.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w imieniu mieszkańca 

ulicy Garbarskiej podziękował Burmistrzowi Kożuchowa, Sekretarzowi Gminy, 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz pracownikowi Urzędu Miejskiego Iwańskiej Ewelinie 

za akcję związaną z ratowaniem ptaka pustułka.   

Następnie Wiceprzewodniczący zwrócił się z prośbą do Radnego Powiatu Nowosolskiego 

Dunasa Henryka o przyspieszenie sytuacji związanej z ulicą Dworcową w Kożuchowie.  

Dunas Henryk – Radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że Rada Powiatu stoi na straży dobra 

mieszkańców i robi wszystko, aby mieszkańcom żyło się lepiej. Radny wspomniał, że obecnie 

Rada Powiatu Nowosolskiego boryka się z problem planowanego połączenia szkół 

ponadgimnazjalnych w Nowej Soli, na co Rada Powiatu nie chce zezwolić na prośbę uczniów 

i ich rodziców. Na zakończenie wypowiedzi radny dodał, że każda współpraca powinna opierać 

się na zgodzie i wspólnym dobru całej gminy.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej skierował zapytanie do Radnego Powiatu 

Nowosolskiego, czy Powiat Nowosolski planuje finansowe wsparcie dla Gminy Kożuchów.  

Dunas Henryk – Radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że będzie robił wszystko, aby 

wspierać Gminę Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że w 2016 roku Gmina Kożuchów otrzyma od 

Powiatu Nowosolskiego dofinansowanie w kwocie ok. 2 000 000 zł.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek, aby podczas 

odczytywania projektów uchwał, radna Brzezińska Barbara oraz radny Drzewiecki Ireneusz 

zachowali spokój i nie prowadzili dyskusji, ponieważ zakłócają prowadzenie obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący upomniał również radnego Jelinka Marcina.  

Brzezińska Barbara – radna stwierdziła, że nie powinna być za każdym razem personalnie 

przywoływana do porządku, ponieważ nie zgadza się, że utrudnia prowadzenie obrad sesji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zaprosił wszystkich radnych oraz zgromadzonych gości 

na wieczór kabaretowy w Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie w dniu 14 lutego br.  

 

Do pkt. 10. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XXII został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 11. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 19:00. 

 

 

     Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Magdalena Ozgowicz                Jacek Niezgodzki 

 

 


